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Protokół Nr IX /2015 

z IX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 28 maja 2015 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego w Strykowie  

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności, 

mieszkańcy Gminy Stryków. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad IX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 13.00 otworzył IX 

sesję i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Przewodniczący rady z okazji 25–lecia Samorządu lokalnego złożył wszystkim 

samorządowcom życzenia. 

Na prośbę Przewodniczącego rady obecni na IX sesji uczcili minutą ciszy pamięć zmarłych 

samorządowców. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Panu Grzegorzowi Kozłowskiemu. 

 

Ad pkt. 3 Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Porządek obrad IX sesji: 

 

1. Otwarcie obrad IX sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 

się w dniu 28 kwietnia 2015 r. 

6. Informacja Burmistrza Strykowa dot. stanu zaawansowania realizacji inwestycji 

ujętych w budżecie Gminy Stryków na rok 2015. 

7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego rady i Przewodniczących stałych komisji rady z 

działalności w okresie między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stryków na obszarze wsi Sosnowiec Pieńki, 
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b) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2015 rok 

oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Strykowie na 2015 rok, 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminny Stryków na 

lata 2015-2022, 

d) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

e) w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie nieruchomości zamiennej w 

ramach odszkodowania za grunty przejęte z mocy prawa na rzecz Gminy 

Stryków, 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą udziału w nieruchomości, 

g) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Pani Anna Sasin w imieniu Burmistrza Strykowa zgłosiła wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad IX sesji dwóch projektów uchwał: 

 w sprawie zatwierdzenia projektu "Wsparcie dla oddziałów przedszkolnych w Gminie 

Stryków" współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego, 

 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia wysokości oraz zasad ustalania i rozliczania 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie 

Gminy Stryków. 

Na sali obrad nieobecny radny Andrzej Pożarlik. 

Głosowanie nad wnioskiem: 14 głosów za bez głosów przeciwnych i  wstrzymujących się. 

Radny Krzysztof Bandurowicz zgłosił wniosek o zmianę w porządku obrad tj. przełożenie 

pkt 11 Wolne wnioski i sprawy różne na pkt 8 

Głosowanie nad wnioskiem: 14 głosów za bez głosów przeciwnych i 1 głos wstrzymujący 

się. 

 

Porządek obrad IX sesji po zmianach: 

1. Otwarcie obrad IX sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 

się w dniu 28 kwietnia 2015 r. 

6. Informacja Burmistrza Strykowa dot. stanu zaawansowania realizacji inwestycji 

ujętych w budżecie Gminy Stryków na rok 2015. 

7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

8. Wolne wnioski i sprawy różne. 

9. Sprawozdanie Przewodniczącego rady i Przewodniczących stałych komisji rady z 

działalności w okresie między sesjami. 

10. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stryków na obszarze wsi Sosnowiec Pieńki, 
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b) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2015 rok 

oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Strykowie na 2015 rok, 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminny Stryków na 

lata 2015-2022, 

d) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

e) w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie nieruchomości zamiennej w 

ramach odszkodowania za grunty przejęte z mocy prawa na rzecz Gminy 

Stryków, 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą udziału w nieruchomości, 

g) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości, 

h) w sprawie zatwierdzenia projektu "Wsparcie dla oddziałów 

przedszkolnych w Gminie Stryków" współfinansowanego z Europejskiego 

Funduszu Społecznego, 

i) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości 

oraz zasad ustalania i rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Stryków. 

 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Głosowanie nad porządkiem obrad IX sesji: 15 głosów za bez głosów przeciwnych i  

wstrzymujących się. 

 

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący rady zgłosił do Komisji Uchwał i Wniosków następujących radnych: 

1) Pana Karola Lenarta, 

2) Pana Krzysztofa Bandurowicza, 

3) Pana Sylwestra Kacprzaka.  

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków: 14 głosów za bez głosów 

przeciwnych i 1 głos wstrzymujący się 

 

Ad pkt. 5 Zatwierdzenie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 28 kwietnia 2015 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono i zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag do protokołu z VIII sesji podczas obrad IX sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy wstrzymujące się 

 

Ad pkt. 6 Informacja Burmistrza Strykowa dot. stanu zaawansowania realizacji 

inwestycji ujętych w budżecie Gminy Stryków na rok 2015. 
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Informację przedstawiła Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji w 

Urzędzie Miejskim w Strykowie (zał. nr 1 do protokołu) 

 

Ad pkt. 7 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa poinformował, że mając na uwadze 

przygotowania do projektu budżetu Gminy Stryków na rok 2016 Urząd wspólnie ze 

Starostwem Powiatowym w Zgierzu czyni prace przygotowawcze zmierzające do złożenia w 

Urzędzie Marszałkowskim wniosku o przebudowę dróg gminnych i drogi powiatowej na 

terenie Gminy Stryków w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. 

Projekt obejmowałby m.in. budowę chodnika w ul. Kopernika w Strykowie, położenie 

nakładki asfaltowej na ul. Stodolnianej, ul. Kolejową, drogę w Tymiance wraz z wymianą 

starego chodnika i wyniesieniem z niego słupów telefonicznych, położenie nowego odcinka 

chodnika od istniejącego do drogi w kierunku małej Tymianki, położenie asfaltu na drodze do 

posesji p. Dobrzynieckiego gdzie powstały tereny budowlane, modernizację placu przy 

świetlicy wiejskiej w Osse, drogę w Osse i tzw. ,,trytwę" w kierunku Koźla.  

Burmistrz poinformował, że dniu 26 maja b.r. brał udział w rozdaniu nagród „Perły 

Samorządu 2015” Najlepszy włodarz i samorząd 25-lecia. Burmistrz mówił, że Samorząd 

strykowski otrzymał wyróżnienie w kategorii najlepsza gmina miejsko -wiejska i uplasował 

się na 8 pozycji. W kategorii Najlepszy włodarz gminy miejsko-wiejskiej, Burmistrz otrzymał 

wyróżnienie.  

 

Ad pkt. 8 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Pani Bożena Sobierajska Sołtys wsi Rokitnica pytała czy kanalizacja w Rokitnicy jest 

dopiero planowana? Na zebraniu padła informacja, że kanalizacja będzie budowana w 2016 

roku. To samo zawierają zmiany w budżecie. 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji w Urzędzie Miejskim w 

Strykowie wyjaśniła, że planowane jest w czerwcu ogłoszenie przetargu. Zadanie jest w 

budżecie i będzie realizowane. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że kilka sesji wstecz złożył wniosek aby sesje w 

sezonie wiosenno – jesiennym odbywały się w domu kultury. W związku z tym, że tak nie 

jest radny złożył wniosek formalny aby sesje w sezonie wiosenno – jesiennym odbywały się 

w domu kultury. 

Przewodniczący RM w Strykowie Paweł Kasica odpowiedział, że zwoływanie sesji w 

domu kultury możliwe jest w przypadku jeżeli nie będzie to kolidowało z zajęciami 

prowadzonymi przez dom kultury. 

O głosu poprosił Pan Kulik i mówił, że: 

 cieszy się z ilości budowanych dróg, nie mniej jednak niepokoi go fakt, że podczas 

budowy dróg jest łamane prawo w ten sposób, że nie są budowane zjazdy do posesji i 

powstaje wtedy problem dla mieszkańców mających swoje posesje położone przy 

drogach gminnych i powiatowych (Pan Kulik przytoczył zapis z ustawy mówiący o 

tym, że kto buduje lub przebudowuje drogę jest zobowiązany jednocześnie do budowy 

lub przebudowy zjazdu łączącego drogę z nieruchomością położoną przy niej) np. w 

rejonie Dobra Nowiny, Kiełmina i Klęk drogi zostały wybudowane bez zjazdów. Jeżeli 

zjazdy budowane byłyby przez budującego drogę to objęte byłyby pozwoleniem na 

budowę i koszty ponosiłby wtedy inwestor. W przypadku przebudowy drogi odbywa 

się to bez pozwolenia na budowę tylko na podstawie zgłoszenia robót. Konsekwencją 

nie wybudowania zjazdów jest to że każdy z właścicieli posesji indywidualnie jest 
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zobowiązany wystąpić o pozwolenie na wybudowanie zjazdu (musi zlecić wykonanie 

projektu, mapy do celów projektowych, trzeba własnym kosztem wybudować ten zjazd 

i zobowiązać się wobec administratora drogi do jego utrzymywania). Zadaniem Pana 

Kulika jest to konsekwencja łamania prawa przez inwestora niosąca istotne skutki 

finansowe dla mieszkańców, wybudowane zjazdy nie są ujednolicone, poza tym 95% 

tych zjazdów to są samowole budowlane. Pan Kulik prosił aby gmina zadbała o to, 

żeby w ramach prowadzonych takich inwestycji właściciele nieruchomości nie byli 

stawiani w takiej sytuacji jak dotychczas. Drogi gminne budowane bez dokumentacji 

szczegółowej są ,,okaleczone” niewłaściwie wyprofilowanymi i wybudowanymi 

zakrętami np. droga gminna za parkiem w miejscowości Klęk, a na zgłoszone uwagi 

do radnego zapewniał on, że jest inspektor nadzoru, który czuwa nad prawidłowością 

wykonania tej drogi. Jeżeli nie zostanie zaprzestane łamanie prawa to takie sprawy 

będzie należało zgłosić i złożyć zawiadomienie aby przywrócić porządek i zaniechać 

takich działań na przyszłość bo osobiście został dotknięty takimi konsekwencjami, 

 jest właścicielem gruntów położonych w obszarze tzw. punktu widokowego w Dobrej 

Nowinach, do których zostały doprowadzone trzy asfaltowe drogi gminne, które na 

końcu są ślepe. Doprowadzenie do tego miejsca trzech dróg asfaltowych zachęciło 

mieszkańców całej aglomeracji do tego, że teren jest chętnie wykorzystywany przez 

turystów. Na zwrócenie się z prośbą do urzędników zajmujących się drogami w 

gminie, aby na końcu każdej z tych dróg ustawili znak drogowy zakazujący wjazdu z 

tabliczką, że nie dotyczy to wjazdów gospodarczych do pól otrzymał odpowiedź, że w 

polu nie będą stawiane znaki. Byłby to istotny element informujący wjeżdżających, że 

nie powinni tam wjeżdżać samochodami, quadami. Mogą wjeżdżać rowerami lub 

spacerować.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że każdy ma swoje spojrzenie na 

inwestycje jakie są robione. Droga w Klęku funkcjonuje już kilka lat i nie było uwag co do 

zakrętu, który siłą rzeczy wymusza aby zwolnić maksymalnie na drodze. Jeżeli rada podejmie 

uchwałę, że od dzisiaj drogi mają być realizowane w pełnym zakresie to będzie to 

wykonywał. Tylko w większości dróg gdzie mamy nieuregulowany stan prawny, gdzie 

większość ogrodzeń jest w drodze gminnej to może zdarzyć się sytuacja, że nie wykonamy w 

danym roku żadnej drogi. Apelował do Pana Kulika o pohamowanie oskarżeń, że jest łamane 

prawo. Gdyby tak było to projekty budowlane i zgłoszenia byłyby uchylane przez organ 

wydający pozwolenia na budowę. Trudno jest zahamować fali quadów i innych pojazdów, 

które się tam pojawiają natomiast na drogach polnych nie będziemy ustawiać znaków, są 

określone przepisy gdzie takie znaki mogą się pojawiać.  

Burmistrz Strykowa poprosił Pana Kulika o sprecyzowanie wniosków na piśmie celem 

sprawdzenia i ustosunkowania się do nich czy są możliwe do realizacji. 

Pan Kulik mówił, że nie jest zadowolony z odpowiedzi Burmistrza, co zaś tyczy aspektu 

prawnego to Burmistrz powinien być zainteresowany tym, co zgłaszają mieszkańcy i 

powinien sprawdzić, czy to co przedstawia jest prawdą.  

 

O głos poprosił Pan Jacek Dziedziela i mówił o tym, że: 

 w trakcie budowy drogi przez Dobieszków, chodnik na wysokości budynku 

mieszkalnego OHP jest podniesiony bardzo wysoko co utrudnia zjazd do przystanku 

autobusowego osobie na wózku inwalidzkim, 

 dużo dzieje się w gminie Stryków, ale gmina nie powiadamia miejscowych sołectw np. 

o pikniku biało-czerwonym w Strykowie, Dobra powiadamia a Stryków nie robi tego, 
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 dużo mówi się o domu kultury w Strykowie, a o samym Strykowie, że jest prawie 

stolicą Europy, a tym czasem szkoła nr 2 w Strykowie, która powstała w 1965 roku jest 

cały czas przebudowywana, a kiedyś już przecież była perspektywa budowy nowej 

szkoły z basenem, który mógłby służyć m.in. rehabilitacji. Można by też zainteresować 

wykorzystaniem takiego basenu pobliskie duże zakłady. Gdyby postawiono zupełnie 

nową szkołę, szkołę nr 1 można byłoby przenieść do budynku szkoły na Targowej, a w 

szkole nr 1 zrobić dom kultury z magazynami na pomoce i salami na koła 

zainteresowań a nie tylko sale z tańcami. Na placu gdzie jest obecnie dom kultury 

postawić aulę czy muszlę z pomieszczeniami dla artystów. 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że gminie znany jest problem w Dobieszkowie, 

powiadomiony jest już inspektor nadzoru nad tą inwestycją i krawężniki będą obniżone. 

Radny Bogdan Walczak odniósł się do kwestii naruszenia prawa, o której mówił Pan Kulik i 

odpowiedzi Burmistrza w tej sprawie i mówił, że przyznaje Panu Kulikowi rację odnośnie 

łuku na drodze w Klęku. Pytał czy Burmistrz przypadkiem się nie pomylił twierdząc, że łuk 

tak wyprofilowany został celowo. 

Modernizację dróg radny określił ,,liftingiem”, a samo położenie nakładki i poszerzenie 

jezdni o 20 cm to tylko doraźny sposób łatania dziur w drodze, to jest na dwa – trzy dni i na 

czas odbioru, na pewno nie na dłuższy czas. Z tego co przedstawia Pan Burmistrz, że 

planowana jest inwestycja na drogach w rejonie Ossego, Tymianki- to przecież tam w 

ubiegłym roku było już coś robione. Wszędzie piszemy ,,spotkajmy się w Strykowie”, tylko w 

którym miejscu? Radny proponował zwołać sesję specjalną w sprawie rozwoju Strykowa bo 

rozwoju nie widać- widać wręcz zapaść. 4-5 lat do tyłu były robione drogi np. w 

Warszewicach i teraz znowu je robimy? W mieście są ulice prawie w centrum, które są polne. 

Wg radnego przedstawiane plany powinny być realne. Radny mówił, że jest mu wstyd za 

takie działanie Gminy i nie popiera takiego działania, że coś się jednak robi- najchętniej 

złożyłby mandat żeby nie brać odpowiedzialności za takie działania Coraz więcej 

mieszkańców pyta gdzie są pieniądze tej bogatej gminy Stryków bo tego nie widać. 

Gdyby sesja odbywała się dzisiaj w domu kultury na pewno byłoby o wiele więcej 

mieszkańców, tylko każdy mówi, że nie będzie stał na korytarzu. 

Radny (na wniosek mieszkańca Bratoszewic) zgłosił, aby na Zatorzu w Bratoszewicach 

ustawić tabliczki z numerami posesji, ponieważ pogotowie nie mogło trafić na wezwanie do 

chorego. 

Radny Bogdan Walczak pytał: 

- jak długo jeszcze będzie trwało oznakowanie zjeżdżając w ul. Sowińskiego z ul. 

Warszawskiej, że Smolice zaczynają się za Hotelem 500,  

- gdzie jest ulica Parkowa w Strykowie, ponieważ spotkał się sam z takim zapytaniem, 

- na komisji pytałem czy działka położona przy ul. Targowej tam gdzie obecnie jest plac 

postojowy przygotowywana jest do sprzedaży? Dwa lata temu był przyjęty wniosek przez 

komisję budżetową o przeznaczenie 200 tys. zł na inne cele z budowy tego parkingu i 

zapowiadano, że będzie zmiana planu i będzie tam budowany parking. Stowarzyszenie 

wystąpiło z inicjatywą i złożyło wniosek żeby na tym miejscu budować dom kultury – jest 

odpowiedź ,, nie bo nie”. Ponawiam pytanie – czy działka jest przygotowywana do 

sprzedaży? 

- mieszkaniec ul. Brzezińskiej na pismo w sprawie zrobienia czegoś co pozwoliłoby żyć 

mieszkańcom ul. Brzezińskiej bezpiecznie i spokojnie dostał odpowiedź nadającą się tylko do 

opublikowania. Nie słyszałem żeby gdzieś w Polsce nie było znaków co do przepisowego 

ograniczenia prędkości w obszarze zabudowanym. Człowiek otrzymał odpowiedź, że w 

pobliżu stacji Orlen są skrzyżowania i to one wymuszają ograniczenie prędkości. 
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Przewodniczący prowadzący obrady IX sesji poinformował radnego Walczaka, że 

wykorzystał czas na wypowiedź przewidziany Statutem Gminy. 

Przewodniczący odnosząc się do wypowiedzi radnego Walczaka mówił, że inwestycje w 

Gminie Stryków robione są nie tylko na wsiach ale i w mieście np. budowa obwodnicy 

Strykowa, remont ulic w centrum Strykowa, a wszystkiego nie da się zrobić w jednym roku 

na raz.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że nie zamierza do rady 

wnosić inicjatywy sprzedaży działki przy ul. Targowej. 

Radny Karol Lenart zwracając się do radnego Walczaka, który wymienił remont drogi w 

Warszewicach (zrobiony 8 lat temu) mówił, że na wsi też mieszkają ludzie nie tylko w 

mieście, poza tym nie można dzielić gminy tak jak to próbuje robić radny Walczak na miasto 

i wieś, tym bardziej, że mamy możliwość otrzymania dofinansowania inwestycji w wysokości 

50%, to dlaczego nie mamy z tego skorzystać? 

Pan Tadeusz Widalski Sołtys wsi Kalinów mówił, że o położenie kostki prosi już trzy lata i 

jeszcze może poczekać bo rozumie, że nie można zrobić wszystkiego na raz.  

Radny Dariusz Dziewulski mówił o tym, że: 

 w dalszym ciągu nie są zlikwidowane nierówności na chodniku przy ul. Sowińskiego 

(po lewej stronie od ul. Warszawskiej) po położeniu nitki gazu, 

 na początku Smolic(jadąc od Strykowa) brak jest chodnika co stwarza zagrożenie dla 

pieszych, 

 skoro jest brak na chwilę obecną porozumienia co do miejsca na budowę domu kultury 

może dobrze byłoby rozpatrzeć możliwość budowy jednego dużego obiektu- centrum 

kulturalno-oświatowo –sportowego np. na motocrossie. Musimy tylko określić co jest 

większą potrzebą na ten czas: czy szkoła, czy dom kultury czy hala sportowa. 

Głos ponownie zabrał Pan Kulik i zwrócił się z zapytaniem do Burmistrza: czy w związku z 

tegorocznymi inwestycjami polegającymi na budowie, modernizacji i przebudowie dróg będą 

wykonane zjazdy z tych dróg do wszystkich posesji sąsiadujących z tymi drogami? 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Strykowa i mówił, że projekty będą zrealizowane w takim 

zakresie jak określa dokumentacja techniczna. Proszę o zadanie pytań na piśmie, odpowiemy 

analizując poszczególne projekty ponieważ jest ich naprawdę dużo. 

 

Głos zabrał Pan Sławomir Perz mieszkaniec Tymianki i mówił, że: 

 dobrze byłoby wprowadzić zwyczaj, aby przewodniczący nie pytał czy, ktoś ma do 

zadania pytanie bo punkt, w którym mieszkańcy zabierają głos nosi nazwę wolne 

wnioski i sprawy różne i większość przychodzi po to aby zgłosić wnioski, 

 obecna sytuacja przypomina tą, która była kilkanaście lat temu. Stryków – jak mówią 

niektórzy postrzegany jest obecnie jako pępek świata poprzez umiejscowienie 

chociażby skrzyżowania autostrad na swoim terenie aczkolwiek i budżet jego na to 

wskazuje, więc gospodarujmy nim tak jak na to przystało, 

 należałoby zacząć od wyłączenia telefonów komórkowych na takim posiedzeniu, 

 należy wprowadzić ograniczenie czasowe poszczególnych wypowiedzi, ponieważ część 

osób przyszła tu dziś z własnej woli, ale jednocześnie dobrze byłoby żeby takie 

spotkania organizowane były w bardziej cywilizowanym miejscu. Tego typu spotkania 

z mieszkańcami powinny stać się zwyczajem jeżeli nie w gminie to w samym 

Strykowie i należy na nie zapraszać ludzi. To miejsce, w którym dzisiaj jesteśmy nie 
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przystoi na odbywanie takich spotkań. Zachętą dla mieszkańców aby brać udział w 

takich spotkaniach byłoby opóźnienie rozpoczynania obrad na godz. 15.00, 

 gmina Stryków ma duże możliwości, ale należałoby wesprzeć Burmistrza w jego 

działaniach i powołać sztab, zatrudnić odpowiednich ludzi – menedżerów- ludzi 

młodych z odpowiednim wykształceniem znających minimum dwa języki obce, którzy 

będą wspierać Burmistrza w pozyskiwaniu środków dla gminy, 

 dobrze, że Pan Dziewulski podjął temat inwestycji kulturalno- oświatowych. Należy w 

związku z tym przemyśleć budowę domu kultury, nad którą niepotrzebnie bije się 

pianę. Może należałoby zrobić spotkanie obywatelskie w związku z tym i posłuchać 

czego oczekują zwłaszcza ludzie młodzi, którzy mają małe dzieci. Taką inwestycję 

wielofunkcyjną można przecież etapować i basen może powstać za kolejne osiem lat, 

 odnosząc się do wcześniejszych wypowiedzi Burmistrza odnośnie budowy dróg o 

wyższym standardzie i stwierdzenie, że moglibyśmy ich wybudować połowę mniej, to 

lepiej chyba byłoby wybudować jednak mniej tych dróg ale wykonanych porządnie, a 

nie wąskich o słabej nawierzchni asfaltowej, do których szybko wracamy aby je 

naprawiać, 

- nie krytykuje władz rządzących u nas ale postawił przykład Aleksandrowa gdzie wygląda to 

inaczej.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że zakładając taki scenariusz, że 

robimy drogi w super standardzie, który z sołtysów zgodzi się na to, żeby u niego na wsi 

droga była zrobiona dopiero za 15 lat, lub kanalizacja za następne 15 lat? Co do budowy 

obiektów mających służyć naszym dzieciom Burmistrz mówił, że już chciałby rozpocząć 

takie inwestycje ale musi liczyć się z tym na co nas obecnie stać. W ostatnich latach gmina 

Stryków przeznaczyła duże środki finansowe na rozwój infrastruktury m.in. budowę 

kanalizacji, budowę sal gimnastycznych. Musimy pamiętać, że 40% naszego budżetu 

pochłania oświata. Burmistrz pytał czy należy zmniejszyć finansowanie oświaty? Co do 

zatrudnienia menedżerów- już takie próby kiedyś w tej gminie były, było czterech 

menadżerów – efektów żadnych z ich działania, a z największymi projektami unijnymi 

spokojnie dajemy sobie radę.  

Głos zabrał Pan Grzegorz Kuna radny Rady Powiatu Zgierskiego i Sołtys Sosnowca 

Pieńki i mówił, że szkoda że w dzisiejszym dniu nie ma debaty z okazji 25-lecia samorządu. 

Byłem pierwszym przewodniczącym rady tej gminy. Przekrój zmian w czasie tych 25 lat 

można zaobserwować w wielu dziedzinach i aspektach życia społecznego nie tylko tej gminy. 

Dyskusje społeczne są potrzebne – tylko czy akurat podczas sesji? Przecież wybory odbyły 

się w listopadzie ubiegłego roku, a ja czuję się jak na wiecu wyborczym. Punkt wolne wnioski 

i sprawy różne jest po to żeby mieszkańcy przychodzili i zabierali głos ale dziś jest 

szczególny natłok. Sesja nie jest od tego żeby sprzeczać się co jest ważniejsze czy oświata, 

czy dom kultury. Jeżeli jest takie zapotrzebowanie społeczne to może dobrze byłoby 

zorganizować w domu kultury taką debatę i wtedy wymieniajmy się poglądami.  

Radny Andrzej Janeczko mówił, że: 

 ma świadomość ograniczeń czasowych wypowiedzi, jednak cieszy go to, że nie ma 

cenzury i może przyjść obywatel i mówić to co myśli. Kiedyś jak wszyscy wiedzą tak 

nie było można, 

 wypowiedź Pana biznesmena była rzeczowa i spokojna, co oznacza, że można 

dyskutować w takim tonie z troski o nasze sprawy, o naszą gminę, 

  

 dylematem jest czy budować więcej tańszych dróg czy też mniej jednak o wyższym 

standardzie. Z punktu widzenia człowieka mieszkającego na wsi jest za tym, żeby 
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jednak budować więcej tańszych dróg chociażby po to aby uniknąć kurzu albo żeby 

każdy mógł dojechać suchą stopą do swojego domu. W naszej gminie są naprawdę 

dobre drogi, 

 jest za tym, żeby przełożyć sesje na godzinę 15.00 - choć zdaje sobie sprawę, że 

niektórym może to utrudnić pracę – jest to jednocześnie wniosek do komisji uchwał i 

wniosków, 

 odnośnie zatrudnienia menedżerów- była już na komisji przy omawianiu sprawy domu 

kultury taka propozycja aby zatrudnić architekta lub urbanistę miejskiego, 

 podoba mu się wniosek radnego Dziewulskiego, żeby wybudować wszystko w jednym 

miejscu na wzór tego co radni oglądali w Suchym Lesie, a zacznijmy od tego co 

najważniejsze, w miejscowości, w której się urodził od pięciu lat jest wybudowany 

basen. Przy najbliższej okazji zapyta jakie są koszty jego utrzymania, 

 pięciu radnych złożyło wniosek o konsultacje społeczne w sprawie budowy domu 

kultury i czekają na odpowiedź, 

 odnośnie ustawienia znaków, jeżeli przedmówca uważa, że powinny być ustawione to 

należy złożyć wniosek do Burmistrza z podpisami osób zainteresowanych ustawieniem 

takich znaków i popierających taki wniosek, 

Radny Łukasz Orłowski mówił o tym, że wpłynęło do niego jak również zapewne do 

wszystkich radnych z Przychodni Medico pismo w sprawie dofinansowania zakupu sprzętu 

do diagnostyki. Mając na uwadze wcześniejsze dofinansowanie zakupu sprzętu dla innej 

przychodni, czy również jest to możliwe w tym przypadku? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że pismo   e-

mailem wpłynęło do Rady Miejskiej w Strykowie w dniu 27 maja b.r. i zostanie 

przedstawione na najbliższym posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że Burmistrz już odpowiedział na to pismo negatywnie i 

pytał kto w takim wypadku panuje nad tymi sprawami?  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że niezależnie od tego jaką 

opinię wypracuje rada, wyjaśnia: sprzęt, który został zakupiony z budżetu gminy, został 

zakupiony na wyposażenie ośrodków zdrowia będących własnością Gminy Stryków. 

Każdorazowy dzierżawca tych budynków, który będzie czynił usługi medyczne, będzie 

dzierżawił ten sprzęt, natomiast dofinansowanie podmiotów prywatnych w sprzęt nie jest 

prawnie możliwe. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że padła propozycja żebyśmy budowali cały 

kompleks. Korzystając z okazji, że na dzisiejszej sesji jest więcej osób z zewnątrz może ktoś 

zechce zabrać głos w sprawie lokalizacji domu kultury na starym miejscu. 

Głos zabrał Pan Kulik i mówił, że nie był na sesji, na której była mowa o budowie domu 

kultury ale zorientował się, że są istotne wątpliwości co budować, kiedy i gdzie, proponuje w 

związku z tym następujący tok postępowania: aby urzędnicy Gminy określili funkcje 

potrzebne mieszkańcom w tych obiektach budowę których rozważamy, następnie rada po 

konsultacjach społecznych powinna zatwierdzić program funkcjonalny tego wszystkiego co 

zamierzamy w najbliższym czasie wybudować. Następnie powinniśmy w postępowaniu 

przetargowym wybrać podmiot, który na zlecenie gminy opracuje tzw. studium 

wykonalności, które ma swoją stronę techniczną, urbanistyczną ale także ekonomiczną czyli 

uwzględnia możliwości finansowania przekazuje wykonawcy tego zadania. W takim studium 

rozważa się różne lokalizacje biorąc pod uwagę wszystkie za i przeciw, rozważa się również 

etapowanie inwestycji czyli przygotowuje się dokumenty niezbędne do racjonalnego podjęcia 

decyzji. W oparciu o propozycje takiego studium wykonalności powinni radni gminy podjąć 

racjonalną decyzję co, jak i kiedy.  
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Ad pkt. 9 Sprawozdanie Przewodniczącego rady i Przewodniczących stałych komisji 

rady z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że w okresie między sesjami brał udział w 

posiedzeniach merytorycznych Komisji RM w Strykowie, w przygotowaniu materiałów dla 

radnych na dzisiejszą sesję rady oraz zwołał IX sesję RM. 

Przewodniczący rady poinformował, że Miejsko – Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w 

Strykowie złożył Radzie Miejskiej w Strykowie ,,Ocenę zasobów pomocy społecznej za 2014 

rok”. Z oceną można zapoznać się w biurze rady. 

Przewodniczących stałych Komisji RM w Strykowie przedstawili szczegółową informację 

z działalności w okresie między sesjami, w tym informację z odbytych posiedzeń Komisji. 

 

Ad pkt. 10 Podjęcie uchwał:  

 

a) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stryków na obszarze wsi Sosnowiec Pieńki, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Rady 

Miejskiej w Strykowie na posiedzeniu w dniu 21 maja 2015 r. przyjęła następujący wniosek: 

W projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

na obszarze wsi Sosnowiec Pieńki uzupełnić zapis w § 16 pkt 4 b (tiret drugi) poprzez 

dodanie: ,,oraz drogi publicznej klasy dojazdowej, oznaczonej na rysunku planu 

symbolem 2 KDD”. 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Na sali obrad nieobecny radny Andrzej Janeczko. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z wnioskiem Komisji:  

14  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

b) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2015 rok 

oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Strykowie na 2015 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z wnioskiem Komisji:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminny Stryków na 

lata 2015-2022, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków wniosła w imieniu Burmistrza 

autopoprawkę do projektu uchwały i szczegółowo ją omówiła. Autopoprawka była 

sygnalizowała przez Panią Skarbnik na posiedzeniu Komisji Budżetu w dniu 19 maja 2015 r., 

a dotyczy załącznika nr 1 do projektu uchwały i polega na zwiększeniu budżetu po stronie 

dochodów i wydatków o kwotę 15.450,00 zł w związku z otrzymaniem dotacji celowej na 

sfinansowanie II tury kosztów wyborów Prezydenta RP (15.000 zł – na diety dla członków 

obwodowych komisji wyborczych, 450,00 zł – na obsługę informatyczną). 

W związku z powyższym zmianie ulegają również zapisy w załączniku nr 3 do projektu 

uchwały. 

Radny Bogdan Walczak zwrócił się o przekazanie tej autopoprawki radnym pocztą 

elektroniczną. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

d) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

e) w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie nieruchomości zamiennej w 

ramach odszkodowania za grunty przejęte z mocy prawa na rzecz Gminy 

Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 
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Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą udziału w nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

g) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał czy w tej chwili odbędzie się głosowanie nad zakupem 

tej nieruchomości? 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że dotyczy to nieruchomości przy ul. 

Ozorkowskiej tzw. ,,lisów”. 

Radny Krzysztof Bandurowicz przed głosowaniem mówił, że proponuje jeszcze głęboko się 

zastanowić nad zakupem. Jest to ok. 10 ha gruntów za ok. 2 miliony złotych. Radny mówił, że 

nie przekonał go sens zakupu tej nieruchomości tym bardziej, że rada w przeszłości popełniła 

błędy nie kupując bardziej intratnych terenów i dlatego jest przeciwny. Z tego co przekazał 

Burmistrz planowane jest tam przeniesienie Jednostki Robót Publicznych a być może jeszcze 

coś. Jednostka nie potrzebuje aż tak rozległego terenu budowlanego a przekwalifikowanie 

tego terenu rolnego na teren przemysłowy i ewentualna przyszłościowa sprzedaż go z 

zyskiem może nie wypalić. Nie wiemy czy wyrażą nam zgodę na przekwalifikowanie tego 

terenu. W studium jest zapis ,,usługi i zieleń miejska” (w 1/3 długości tego pola, natomiast w 

studium dalszej części jest zapis ,,uprawy polowe”). Jest to dorzecze Moszczenicy. Jak to 

miałoby się do planowanej budowy zalewu? Czy jedno z drugim się nie kłóci? 

Za chwilę staniemy przed dylematem zakupu nieruchomości w Bratoszewicach, poza tym nie 

była uchwała omówiona na posiedzeniu Komisji Rolnictwa – była przedstawiona tylko 

informacyjnie a dziś już mamy podjąć decyzję o zakupie tej nieruchomości.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały ze względu na skutki 

finansowe w budżecie gminy był szczegółowo przedstawiony na posiedzeniu komisji Budżetu 

i uzyskał pozytywną opinię. 

Radny Krzysztof Bandurowicz, że Komisja Budżetu jest tylko jedną z komisji a Komisja 

Rolnictwa jest jednocześnie komisją infrastruktury i powinna zapoznać się wcześniej z takim 

projektem, zbyt pochopnie podchodzimy do tego tematu.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że nikt nie gwarantuje, że sprzedamy 

i za ile ale wg niego kupując 10 ha gruntów łącznie z budynkami po fermie lisów gmina 

dokonuje dobrej transakcji. Teren, o którym mówił radny pod projektowany zalew jest 



13 

 

wydzielony odrębnymi działkami geodezyjnymi i może zostać przekazany na rzecz gminy w 

odpowiednim momencie. Nie dotyczy to więc terenu budowy zalewu w przyszłości. Teren do 

zakupu są to działki począwszy od ul. Ozorkowskiej do Smolic do zjazdu, położony na 

wprost firmy Bafesto. Każdemu jest ten teren znany, możemy dokonać zmiany w planie i 

znaczną część tego terenu przeznaczyć pod inwestycje natomiast zostawić tyle ile uznamy, że 

jest nam potrzebne. Rada decyduje – ja wykonam. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że są to bardzo trudne decyzje i zgadza się z radnym 

Bandurowiczem, że należy omówić to szerzej. W perspektywie jest zakup Bratoszewic-

rozwiąże to być może problem szkoły, ale szkołę trzeba będzie remontować. Razem 

pochłonie to ok. 8 milionów złotych. Te pieniądze równie dobrze można przeznaczyć na 

rozpoczęcie budowy kompleksu, o którym mówił radny Dziewulski. Proponuję wstrzymać się 

jeszcze od głosowania nad tą uchwałą. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że sami sobie zaprzeczamy. Wcześniej mówiliśmy o tym, 

że są do wykonania inwestycje drogie… Jest to skutek składanych informacji przez 

poszczególne komisje, a na komisji budżetowej jak pamięć go nie myli- a nie myli - sam 

Burmistrz mówił, że należy zwołać w trybie przyspieszonym następną sesję i przedyskutować 

zakup tych działek. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że dotyczyło to tematu ewentualnego 

zakupu Bratoszewic nie Smolic. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że żył nadzieją, że będzie taka dyskusja i zostaną 

wyciągnięte argumenty ,,za i przeciw, co jest ważniejsze. Są tu dwie sprawy: ekonomia kłóci 

się z potrzebami społecznymi. Dla niektórych dwa miliony to jest niewiele, ale z drugiej 

strony np. dla mieszkańców ul. Zlotowej, Żytniej to jest zakończenie gehenny, nie będą żyć w 

pyle. Może i cena tej działki jest atrakcyjna ale z opinii w mieście padają pytania: jeżeli jest 

taka atrakcyjna to dlaczego nie została w tylu przetargach sprzedana? Może kwota w 

przetargu była niższa a nie trafiła do nas? Radny mówił, że nachodzi go taka myśl, że ta 

działka jest za droga. Wobec tego nie będzie głosował za.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że po to mieszkańcy wybrali nas 

abyśmy zmierzali się również z trudnymi sprawami i podejmowali trudne decyzje. Burmistrz 

mówił, że jego zdaniem jest to dobry interes, a tą przewagę mamy nad innymi inwestorami, 

że plan możemy zmienić. Natomiast w tej chwili z takimi zapisami planu, że są to tereny 

rolne nikt nie chciał zaryzykować. Wybór pozostawiam radzie przedstawiając sytuację jaka 

jest. Co zrobicie – ja wykonam. Jeżeli jest taka potrzeba odłóżcie podjęcie decyzji na 

następną sesję i przedyskutujcie projekt. 

Radny Krzysztof Bandurowicz zgłosił wniosek formalny o przełożenie podjęcia uchwały 

na następną sesję. 

Głosowanie nad wnioskiem:  

11 głosów za  

2 głosy przeciwne  

2 głosy wstrzymujące się 

W związku z przyjęciem wniosku formalnego projekt uchwały nie był poddany pod 

głosowanie. 

 

h) w sprawie zatwierdzenia projektu "Wsparcie dla oddziałów 

przedszkolnych w Gminie Stryków" współfinansowanego z Europejskiego 

Funduszu Społecznego, 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

 głosów wstrzymujących się  

 

i) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości 

oraz zasad ustalania i rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Stryków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:      14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się 

  

Po głosowaniu radny Bogdan Walczak pytał, czy strona jest zadowolona? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że tak jak zapewnił na wcześniejszej 

sesji, po przedłożeniu sprawozdania przez podmiot prowadzący klub dziecięcy, zostanie 

zorganizowane spotkanie. Spotkanie przy udziale strony odbyło się, poczynione zostały 

ustalenia czego wynikiem jest przedstawienie dziś projektu uchwały w tej sprawie.  

 

Ad pkt. 11 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że złoży do rady pismo z podpisami mieszkańców 

Dobieszkowa dotyczące zamontowania progów zwalniających na drodze, które mają służyć 

poprawie bezpieczeństwa.  

Przewodniczący rady pytał czy jest określone w piśmie, w którym miejscu na drodze ma być 

założony taki próg, czy właściciele posesji przy której jest planowany taki próg wiedzą o 

tym? 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, aby wniosek został przyjęty przez Komisję Uchwał i 

Wniosków. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa w związku z tym, że jest w gminie kilka 

takich miejsc zwrócił się do sołtysów aby na następną komisję przygotowali wnioski gdzie 

zachodzi potrzeba ułożenia takich progów zwalniających. Wniosek powinien zawierać 

dokładne określenie miejsca, podpis właściciela nieruchomości przy której ma być 

zamontowany próg zwalniający, podpis sołtysa, rady sołeckiej i radnego z tego okręgu. 

Radny Andrzej Janeczko pytał jaki jest termin na złożenie wniosku? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że do następnej sesji. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że na ostatniej komisji kultury był przyjęty taki wniosek o 

progi zwalniające przed szkołą na ul. Targowej… 

Przewodniczący rady mówił, że nie dekretował takiego wniosku więc komisja musiała go 

nie przyjąć. 
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Radny Andrzej Pożarlik mówił, że na posiedzeniu komisji była propozycja, aby wspólnie z 

radnym Łukaszem Orłowskim spotkali się z Naczelnikiem Ruchu Drogowego w Zgierzu w 

celu omówienia organizacji ruchu na terenie miasta i także tematu spowalniaczy na drogach, 

o której na posiedzeniu Komisji Oświaty mówił także Komendant Policji w Strykowie.  

Radny Bogdan Walczak mówił, że: 

 składa wniosek o zainstalowanie takich progów na ul. Targowej: I- między strażą a 

szkołą, II – między szkołą a Orlikiem, III- po środku bloku TBS. Kiedyś składałem 

wniosek o osobę przeprowadzającą, ale nie byłoby to skuteczne, ponieważ osoba 

przeprowadzająca pracuje tylko w godzinach jak czynna jest szkoła a ruch tam jest cały 

czas, zwłaszcza przy Orliku, 

 pismo skierowane z Medico jest inicjatywą dla dobra mieszkańców i powinno być 

przedyskutowane na posiedzeniu komisji, 

 w niektórych punktach sprzedaży brak jest biletów na komunikację do Aleksandrowa 

Łódzkiego przez Zgierz, 

  w związku z przyjętą kilka sesji wstecz petycją w sprawie wystąpienia do generalnej 

dyrekcji, czy wyszło już od nas pismo. Radny poinformował, że uznana została wina 

generalnej dyrekcji dot. sytuacji autostradowej. W lipcu zostanie określona wartość 

odszkodowawcza, 

 rozmawiał z mieszkańcami ul. Zlotowej, którzy utrudniają budowę ciągu Zlotowej- 

Żytniej, czy gotowa jest odpowiedź na pismo w sprawie odblokowania działki(radny 

poinformował, że nie chce w tej sprawie więcej mówić bo nie wszyscy muszą 

wiedzieć), 

 dobrze byłoby ustalić już dziś termin sesji czerwcowej bo miały odbyć się dwie sesje w 

tym jedna w Bratoszewicach odnośnie zakupu nieruchomości, 

Radny Łukasz Orłowski pytał czy jest możliwe ustawienie znaku ograniczenia prędkości od 

wjazdu z kierunku Brzezin na ul. Brzezińskiej ?  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

- zwrócimy uwagę aby nie miały miejsca sytuacje braku biletów, 

- pismo – protest do generalnej dyrekcji zostało wysłane, 

- budowa drogi- każdy chce aby budowano, ale nikt nie zgadza się na sprzedaż gruntów pod 

drogę. Tak jest na ul. Polnej w Strykowie gdzie ani jedna osoba nie wyraża zgody na sprzedaż 

gruntu pod drogę. Dalej prowadzimy negocjacje. Na terenie gminy Stryków odszkodowania 

za wykup naliczane są zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego. 

 

Radny Damian Drzewiecki mówił o: 

 potrzebie koszenia poboczy przy drogach, 

 uzupełnieniu ubytków w drodze pomiędzy ,,14” a Rokitnicą, 

 wyrównaniu wjazdu z ,,14” w ul. Kolejową w Bratoszewicach, 

 rozważeniu uzupełnienia oświetlenia na ul. Szkolnej w Bratoszewicach pomiędzy 

posesjami nr 19 a 21. Może to być przy założeniach inwestycyjnych na następny rok. 

 rozpatrzeniu pisma Medico na posiedzeniu komisji mając na uwadze równość 

podmiotów wobec prawa. Wg radnego pismo powinno być uzupełnione przez 

wnioskodawcę, że nie jest to zakup tylko użyczenie lub inna forma bo my nie 

zakupiliśmy dla podmiotu prywatnego urządzeń tylko dla nas. 
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Radny Andrzej Janeczko mówił, że była rozmowa z panią prawnik, będzie rozpatrywana 

sprawa, ponieważ nie można dla podmiotu prywatnego zakupić urządzeń tylko podmiot może 

je dzierżawić… 

Pani Patrycja Andrzejewska mówiła, że możliwe jest takie działanie przy założeniu, że 

sprzęt będzie wykorzystywany na leczenie w ramach środków publicznych co może w 

przypadku podmiotu prywatnego być problemem, ponieważ jak rozgraniczyć czy akurat ten 

sprzęt jest tylko i wyłącznie wykorzystywany na leczenie finansowane przez NFZ.  

Radny Andrzej Janeczko zwrócił się do Burmistrza o pomoc w rozwiązaniu problemu 

oświetlenia drogi, na które był już wykonany projekt techniczny ale dwoje właścicieli nie 

zgadza się na przejście kabla przez ich teren. Może gmina wykupiłaby teren (chociaż na 

szerokość 1 m każdej działki) aby zrealizować tą inwestycję. Proszę o poparcie w tej sprawie. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że: 

- składa wniosek aby sesje odbywały się od godz. 16.00, 

- składa wniosek o rozważenie budowy w jednym miejscu centrum kulturalno-oświatowo- 

sportowego. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

odpowiadając Panu Drzewieckiemu- koszenie poboczy trwa i będzie kontynuowane, 

odpowiadając Panu Janeczko – rozważymy inną możliwość oświetlenia tego odcinka, bo nie 

możemy wykupić szerokości 1 m tylko całe działki. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał: 

 jaki jest status prawny terenu położonego przy ul. Ozorkowskiej – dawne boisko. 

Początkowo miało to być składowisko gruzu a robi się tam wysypisko śmieci gdzie 

nawet gospodarka komunalna wywozi tam inne odpady. Trzeba jasno określić że może 

tam być składowany gruz natomiast ci co będą tam wywozili inne odpady powinni 

wiedzieć, że będą ukarani, 

 odnośnie zakupu nieruchomości przez gminę- dlaczego atrakcyjne grunty kupują 

osoby prywatne pomijając Cesarkę, ale była do zakupu działka w Strykowie gdzie 

osoba prywatna zakupiła ją za mniej niż 100 tys. zł. Dlaczego nie prowadzimy 

negocjacji? 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że: 

 na poprzedniej sesji złożył wniosek o remont pomnika nieznanych żołnierzy na 

cmentarzu Mariawickim w Strykowie, przy którym odbywają się uroczystości 

związane z rocznicą napaści wojsk sowieckich na Polskę, a który nie został przyjęty. 

Po co ma się wypowiadać w tej kwestii biegły, przecież tam chodzi tylko o zmianę 

płyty tego pomnika ze względu na napis jaki się tam znajduje, kto fundował itp. Przy 

okazji dziękuję kolegom radnym za przyjęcie wniosku w sprawie ustawienia ekranów, 

 czy w sprawie ustawienia jednego słupa oświetleniowego na ul. Staszica coś już się 

dzieje? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

- uznaliśmy, że miejsce w Tymiance będzie właściwe na składowanie gruzu, trudno natomiast 

,,namierzyć” tych, którzy tam wyrzucają śmieci, rozważamy zainstalowanie kamery. Jeżeli 

chodzi o gospodarkę komunalną zrobimy rozeznanie kto wywoził, 

- odnośnie naprawy pomników na naszych cmentarzach to się już dzieje, nie chodzi o 

powołanie biegłego, tylko o kamieniarza, żeby określił jakie będą koszty. Jeżeli będzie 

możliwość szybkiego wykonania to zrobimy – jeżeli nie to w przyszłym roku. 
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- odnośnie prowadzenia negocjacji w sprawie zakupu nieruchomości – prowadziliśmy 

negocjacje z właścicielem, który przedstawił cenę, uważaliśmy, że jest wygórowana. 

Prowadziliśmy również negocjacje odnośnie działki przy parafii ale właściciel chciał ją 

sprzedać całość łącznie z budynkiem.  

Pani Grażyna Popczyńska odczytała odpowiedź Zarządu Wojewódzkiego Dróg dot. 

budowy ekranów przy obwodnicy. 

Radny Jarosław Włodarczyk mówił, że: 

 na żwirowni w Wyskokach był wypadek rowerzysty i prosił o zabezpieczenie tego 

terenu, 

 czy jest możliwość wyrównania nawierzchni drogi serwisowej ok. 100 m, 

 mieszkańcy Woli Błędowej (górki) proszą o utwardzenie dalszego odcinka droga. 

Radny Grzegorz Kozłowski zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości założenia jednej 

lampy na słupie na początku wsi Tymianka (koło posesji p. Sekunda), od ul. Batorego do 

przejazdu kolejowego jest nieoświetlony odcinek. 

Radny Bogdan Walczak pytał: 

- czy zapadła decyzja gdzie będą montowane lampy na istniejących słupach, (jest to związane 

ze zgłaszanymi już wcześniej wnioskami), 

- na jakim etapie jest organizacja ruchu w Strykowie, czy na ul. Sowińskiego będzie w 

związku z tym umieszczona jakaś tablica?  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że generalna dyrekcja odrzuciła nam 

koncepcję organizacji ruchu argumentując swoją decyzję już i tak dużą ilością znaków 

drogowych jakie są tam. Szukamy wspólnie z powiatem rozwiązania oznakowania aby 

ograniczyć wjazd dużych samochodów.  

 

Ad pkt. 12 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na IX sesji RM radny 

Krzysztof Bandurowicz odczytał wnioski przyjęte przez Komisję w dniu 28 maja 2015 roku:  

1. W sezonie wiosenno-jesiennym sesje Rady Miejskiej w Strykowie organizować w 

większości w domu kultury (wnioskodawca radny Krzysztof Bandurowicz). 

 

Głosowanie wniosku: 13 głosów za 

1 głosów przeciw 

1 głosy wstrzymujące się 

 

2. Rozważenie możliwości organizacji sesji co najmniej raz na pół roku po godz. 16   

(wnioskodawca mieszkaniec Gm. Stryków p. Perz) 

Głosowanie wniosku: 4 głosy za 

7 głosów przeciw 

4 głosy wstrzymujące się 

 

3. Rozważyć możliwości innego sposobu zrealizowania oświetlenia we wsi Ługi 

(wnioskodawca radny Andrzej Janeczko). 

 

Głosowanie wniosku: 14 głosów za 

0  głosów przeciw 
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1 głos wstrzymujący się 

 

4. Rozważyć budowę centrum oświatowo -kulturalno-sportowego (wnioskodawca radny 

Andrzej Janeczko). 

Przewodniczący rady Paweł Kasica mówił, że rada podjęła już pewne działania przyjmując 

wnioski wcześniejsze aby rozpocząć procedurę, w związku z tym proponuje wnioskodawcy 

zmodyfikować wniosek o budowę centrum szkolno- sportowego.  

Radny Grzegorz Kozłowski mówił, że w planie wieloletnim mamy konkretne zapisy. Będę 

głosował przeciwko temu wnioskowi, bo jeżeli np. zrobimy bibliotekę daleko od centrum 

miasta to musimy mieć na uwadze, że korzysta z niej ok. 1600 osób m.in. osoby starsze, 

którym trudno będzie dotrzeć.  

Radny Bogdan Walczak mówił, aby radny Kozłowski określił co wg niego jest pojęcie 

,,centrum” i czym powinno się wyróżniać. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, żeby zakończyć dyskusję i przejść do głosowania nad 

wnioskiem, który wymyślił radny Dziewulski. 

Głosowanie wniosku: 9 głosów za  

5 głosów przeciw 

1 głos wstrzymujący się 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu KU i W na IX sesji: 

Głosowanie: 15 głosów za 

0 głosów przeciw 

0  głosów wstrzymujących się 

 

Ad pkt. 13 Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad IX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 16.30 dokonał 

zamknięcia sesji mówiąc: ,,zamykam dziewiątą sesję Rady Miejskiej w Strykowie”. 

Protokołowała: Z. Kubiak 

 

Przewodniczący  

         Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł Kasica  


